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Borlänge  |  3 november 2013

Anrik ek kan inte räddas
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Den anrika eken vid Målaregatan måste tas ner. 

– Troligtvis är den från 1896 eller tidigt 1900, säger arboristen Tobias

Fischer.

På innergården till huset 1896 på Målaregatan har den stått som ett historiskt
minne, den anrika höga eken.

Men i fredags morse påbörjade Tobias Fischer med medarbetare från Borlänge
Energi arbetet med att ta ner trädet.

Orsaken är att eken har varit döende en längre tid.

– Visst är det sorgligt, men i det här fallet var det inget att fundera på. Rotsystemet
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har troligtvis blivit avkapat vid något tillfälle och den har nästan bara grus att växa
i, berättar Tobias Fischer.

Att ett från början friskt träd i stadsmiljö får rötterna avkapade är inte ovanligt i
samband med byggnation, vägarbete, rörnedläggning med mera, enligt Fischer.

– Oftast beror det på okunskap, men ibland är det nog nonchalans också, säger
han.

Under måndagen fortsätter arbetet med att ta ner eken.

– Vi kommer att titta på om stammen går att återanvända som plank, men vi vet ju
inte hur välbehållen den är, säger Tobias Fischer.

Maria Svensson
maria.svensson@dt.se

Mikael Hellsten
mikael.hellsten@dt.se
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